
                                                                                                                                    Gliwice, 18.01.2022 

 

 

 

 

 

       Szanowny Pan 

     Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 

  (drogą elektroniczną) 

 

 

Zwracam się z prośbą o informację czy jest możliwość, aby zgłosić w GBO2023 zadanie multiring przy 

ulicy Dzionkarzy w Sośnicy?  

Dziękuję za udzieloną odpowiedź na moje pytanie. 

 

 

 

 

 

 

Z poważaniem i wyrazami szacunku 

                                                                                                                         Gabriel Bodzioch 

                                                                                                                  Radny Rady Miasta Gliwice 


